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Zápis ze schůze Fakultní grantové komise FCHI konané dne 23. února 2015 
 

Přítomni:  doc Chuchvalec, prof. Urban, prof. Matějka, doc. Přibyl, doc. Turzík, Mgr. Sudzina, 

doc. Hofmann, Ing. Mareš, doc. Friess 

Nepřítomen: prof. Štěpánek (dovolená) 

  

1. Zahájení 

Doc. Friess krátce zahájil neveřejnou schůzi Fakultní grantové komise (FGK). Bylo konstatováno, že 

komise je usnášeníschopná, neboť z celkového počtu členů komise schází pouze prof. Štěpánek z ústavu 

409. Komise vzala na vědomí informace Doc. Chuchvalce, že závěrečné zprávy z projektů udělených 

v roce 2014 byly ve všech případech odevzdány včas. Dále komise konstatovala všeobecně velmi 

dobrou kvalitu těchto prací. V případech, kdy nositel loňského projektu žádal o badatelský projekt i 

v letošním roce, se posouzení závěrečné zprávy stalo součástí hodnocení letošní přihlášky.     

 

2. Prostředky přidělené na projekty IGA FCHI   v r. 2015 

Doc. Friess komisi informoval, že FCHI získala na podporu specifického výzkumu formou financování 

projektů IGA v r. 2015 celkem 10 707 716,10 Kč.  

 

3. Zpráva administrátora o projektech podaných do soutěže IGA  FCHI v  r. 2015  

Doc. Chuchvalec podrobně informoval o přihláškách badatelských a oborových projektů, o jejich 

hodnocení oponenty, kritérii hodnocení, důvodech nedoporučení projektů oponenty, důvodech výhrad 

komise (rozpory se zadávací dokumentací) a navrhl bodové ohodnocení jednotlivých projektů jménem 

FGK. Z podaných 43 projektů bylo posuzováno 42 návrhů, z toho 5 oborových a 37 badatelských. Dále 

informoval komisi o vyřazení projektu (A2_FCHI_2015_032) z formálních důvodů, neboť nebyla 

odevzdána současně elektronická a tištěná verze projektu a tudíž nebyly splněny požadavky zveřejněné 

ve Vyhlášení interní grantové soutěže VŠCHT Praha pro r. 2015.   

 

4. Návrh na udělení grantů 

Doc. Friess předložil k diskusi a vyjádření jednotlivým členům komise 3 návrhy na podporu různého 

počtu badatelských projektů (24, 29 a 34) na základě celkového bodového ohodnocení. Z diskutovaných 

variant bylo rozhodnuto o hlasování o návrhu na udělení 34 badatelských a 5 oborových projektů. 

Návrh byl přijat (pro 8, proti 0, zdržel se hlasování 1), úspěšnost v badatelských projektech byla 89%. 

Administrátor zadá do systému stav těchto projektů jako doporučené FGK. Doc. Friess komisi dále 

informoval, že zbývající nerozdělené prostředky (cca 280 tis. Kč) budou mírně navýšeny z důvodů oprav 

rozpočtů těch projektů, u kterých bylo v rozporu se zadávací dokumentací i) navrhováno stipendium 

studentům 2. ročníku magisterského studia ve výši 10000 Kč a taktéž ii) kdy celková navrhovaná 

odměna (mzdové náklady) jednotlivých akademických pracovníků z více badatelských projektů přesáhly 

30000 Kč. Návrh na udělení grantů předloží předseda FGK Grantové radě dne 25. 2. 2015.  

 

5. Různé 

Doc. Chuchvalec poděkoval externím i interním hodnotitelům badatelských a oborových projektů za 
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jejich odvedenou práci a požádal předsedu FGK, aby v součinnosti s Mgr. Popovou zajistil proplacení 

schválených odměn pro hodnotitele z prostředků oddělení VaV. 

Doc. Přibyl vznesl dotaz na kritéria hodnocení složení týmů a na to, zda by neměly být rozšířeny 

informace (vnitřní pravidla) pro žadatele o grant o doporučení vztahující se k připravenosti řešitelských 

týmů. 

Prof. Matějka navrhl rozšíření doporučení pro hodnotitele, aby v případě podprůměrného projektu či 

udělení výrazně nižšího počtu bodů byl daný projekt automaticky klasifikován „s výhradou“ včetně 

slovního popisu výhrad. 

   

Příští schůze FGK podle potřeby. 

 

Zápis sestavil 23. 2. 2015  

Karel Friess, předseda  FGK 


